

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會將在梁弟兄家舉行)
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週讀經聚會將改在二十四日(週四)晚間在錢弘弟兄家舉行感恩聚餐與交通聚會，歡迎大家一同前往參加。
6:00 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (562)690-8888
This week's Bible study will be held on Thursday at Brother Joseph Chien's house, Thanksgiving potluck buffet will be served at 6:00 p.m., and meeting starts at 7:30p.m.
English meeting will be held Sister Fu's house.
- 四、史弟兄將於 11/26, 12/03, 12/10, 12/17 四個週六上午由全本聖經交通擘餅, 受浸, 蒙頭和按手的真理, 聚會將由上午九時半至中午在聖迦谷基督徒聚會(西區)會所舉行。盼弟兄姊妹一同前往參加。
A series of meetings will be held for four Saturday mornings starting from this week at San Gabriel church. Brother Sze will share the truth of Breaking of Bread, Baptism, Head Covering and Laying Hands.
- 五、我們將在下主日(二十七日)舉行福音聚會, 將邀請梁媽媽作見證, 盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。
A gospel meeting will be held in the morning of November 27, next Sunday. Sister Liang will share her testimony. Please pray for the meeting and invite friends to come.
- 六、為十二月將舉行的幾場音樂福音聚會, 詩班服事的弟兄姊妹請在會後留下交通, 然後再到樓下享用愛筵。
For the musical gospel meetings to be held in December, all the choir members please stay for fellowship and then enjoy lunch downstairs.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288
Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。
"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

二〇〇五年十一月二十日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 何曉陽，錢弘
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘(253) 翻譯：梁殷宗宣

信息：賀徐南珊 報告：沈保羅

主題：愛的薦信

林後 3:2 你們就是我們的薦信、寫在我們的心裏、被眾人所知道所念誦的。3 你們明顯是基督的信、藉著我們修成的、不是用墨寫的、乃是用永生 神的靈寫的、不是寫在石版上、乃是寫在心版上。

羅 2:29 惟有裏面作的、纔是真猶太人、真割禮也是心裏的、在乎靈不在乎儀文、這人的稱讚、不是從人來的、乃是從神來的。

門 9 然而像我這有年紀的保羅、現在又是為基督耶穌被囚的、寧可憑著愛心求你。10 就是為我在捆鎖中所生的兒子阿尼西母〔此名就是有益處的意思〕求你。

門 13 我本來有意將他留下、在我為福音所受的捆鎖中替你伺候我。14但不知道你的意思、我就不願意這樣行、叫你的善行不是出於勉強、乃是出於甘心。

門 16 不再是奴僕、乃是高過奴僕、是親愛的兄弟、在我實在是如此、何況在你呢。這也不拘是按肉體說、是按主說、17 你若以我為同伴、就收納他、如同收納我一樣。18 他若虧負你、或欠你甚麼、都歸在我的賬上。

一、你們明顯是基督的信

二、乃是用永生 神的靈寫的

三、保羅為弟兄的請求

四、結語

November 20, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Xiaoyang He, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien Interpreter: Michelle Liang

Message : Nancy Hoo Announcer : Paul Shen

Sermon: A RECOMMENDATION LETTER OF LOVE

2Co 3:2 You yourselves are our letter, written on our hearts, known and read by everybody.

2Co 3:3 You show that you are a letter from Christ, the result of our ministry, written not with ink but with the Spirit of the living God, not on tablets of stone but on tablets of human hearts.

Ro 2:29 No, a man is a Jew if he is one inwardly; and circumcision is circumcision of the heart, by the Spirit, not by the written code. Such a man's praise is not from men, but from God.

Philemon

9 yet I appeal to you on the basis of love. I then, as Paul--an old man and now also a prisoner of Christ Jesus--

10 I appeal to you for my son Onesimus, who became my son while I was in chains.

13 I would have liked to keep him with me so that he could take your place in helping me while I am in chains for the gospel.

14 But I did not want to do anything without your consent, so that any favor you do will be spontaneous and not forced.

16 no longer as a slave, but better than a slave, as a dear brother. He is very dear to me but even dearer to you, both as a man and as a brother in the Lord.

17 So if you consider me a partner, welcome him as you would welcome me.

18 If he has done you any wrong or owes you anything, charge it to me.

I. You are a letter from Christ

II. Written with the Spirit of the living God

III. Paul's pleading for a brother

IV. Conclusion